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Då har det gått ännu en månad och vissa kanske stressar över julen medan andra ser 
fram emot att det är arbetstagarens år i år och ser fram emot ledighet. 

Här nedan följer aktuella ämnen i föreningen som diskuterats på senaste styrelsemöte. 

• Takprojektet rullar vidare. Sefast är företaget som ska projektera och därmed 
leda arbetet framåt och stötta styrelsen i arbetet med bland annat offerter från 
takfirmor. 

• Bokningstavlorna har också dragits med problem och en del i detta handlar nu 
om att vi alla ser tvättstugorna 82 och 86. Dock är det endast port 84 som har 
rätten att boka tvättstuga i dessa då de är en tvättstuga kort och en stämma 
beslutade sig för denna lösning en gång i tiden när port 84 förlorade sin ena 
tvättstuga. 

• Sefast, de som ska projektera takarbetet, kommer även att bistå oss med 
projektarbetet med fontänen. Delar av styrelsen träffade en sakkunnig inom 
betong och cement för att få en bra bild på statusen på vår fontän. Den har under 
åren lagats och lappats samt att man har målat botten i olika omgångar. 
Betongen som lades på sist är så porös och i dåligt skick att den måste bort och 
att lägga på ny betong på den gamla under, göra samma fel igen, är inte ett 
alternativ. Fontänen behöver ny betong från grunden så att säga. När vi tar bort 
betongen får vi se hur rören ser ut under plattan. Det blir ett omfattande jobb med 
fontänen. 

• Adventsfika sker den 8/12-24, info ligger redan ute på hemsidan. 

• Nästa datum vi påminner om är den 10/12-24, ni har fått blanketter hem i 
inkastet, då det blir ett infoträff med tyngdpunkt på budgeten för 2025.  

• Vårt resultat är fortsatt positivt, vi ligger kvar på plus efter oktober månads utfall. 

 

Nästa ”styrelsen informerar” kommer ut efter styrelsemötet den 17/12-24. 


